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Evident. I-REC Code for Electricity
SF-02: Production Facility Registration

	[bookmark: _Ref114426553][bookmark: _Ref114477209][bookmark: _Toc114478820]SF-02C: Owner’s Declaration 业主声明函

	The Production Facility Owner shall, if not the Registrant, be required to submit a declaration confirming that the Registrant has been assigned the rights to register the Production Facility. The following approved text should be copied onto the Production Facility Owner’s headed paper, completed and signed by an officer of the Production Facility Owner. It can be scanned and submitted electronically to the Issuer. An Issuer may accept a company stamp as an alternative to an authorised representative’s signature.
如果生产设施所有者并非注册人，则应该提交一份声明，确认注册人已被赋予注册生产设施的权利。以下经批准的文本应复制到生产设施所有者的抬头纸上，由生产设施所有者的一位负责人填写并签署。该文件可以被扫描并以电子方式提交给发行人。发行人可以接受公司印章作为授权代表签名的替代。
Text within [square brackets] should be replaced with the appropriate content. [方括号]内的文本应替换为适当的内容

	To:	Evident
	400 Springvale Road
	Sheffield
	S10 1LP
	United Kingdom
Date 日期: [insert date here]
Declaration of Attribute Generation and Ownership属性生成与所有权声明
Please accept this letter as granting [insert aggregator’s name here], the exclusive right to act in respect of trading all renewable energy attributes (representing the environmental, economic , and social benefits associated with the generation of electricity) including all associated carbon attributes,  which can then be passed onwards to Redex Pte Ltd with [insert Production Facility name here] (details as stated in Appendix A) from [insert Owners Declaration Start Date here] until [further notice/[insert Owners Declaration End Date here]]. The rights to these attributes are in our exclusive ownership at the time of signing and are only provided to [insert aggregator’s name here], which can then be passed onwards to Redex Pte Ltd.
敬请接受这封声明函，确认授予[插入聚合商的名称]独家权利，代表交易所有可再生能源属性（代表与电力生成相关的环境、经济和社会效益），包括所有相关的碳属性。这些权利将在[插入生产设施名称] （详情参见附表A）从[插入业主声明开始发行电量的日期]起至[另行通知/插入业主声明结束发行电量的日期] 期间生效，并可授予Redex Pte Ltd。在签署时，这些属性的所有权归我们独家所有，并仅提供给[插入聚合商的名称]，随后可授予Redex Pte Ltd。
We understand that the attributes associated with renewable electricity generation are different and distinct from instruments that may be granted under an emissions reduction scheme that have been calculated as displacement (‘offset’) against a business as usual case.
我们明白，与可再生电力生成相关的属性与在减排方案下可能被授予的工具有所不同，后者已经被计算为对业务惯例情况的替代（“抵消”）。
In granting this permission we accept that the ownership of the associated renewable and carbon attributes from the generation of electricity may be passed to [insert aggregator’s name here], which can then be passed onwards to Redex Pte Ltd in the form of I REC(E)s as defined in the I REC Code for Electricity. We have received, or will receive, valuable consideration for the delivery of these attributes.
We therefore undertake that, for the same units of electrical energy, our organisation will not receive or apply for any certificates or other instruments representing the associated renewable or carbon attributes or the calculated displacement (‘offset’) of these attributes from the electricity production. We also, to the best of our knowledge, have the right to separate renewable attributes from the associated physical electricity generation and are not required by legislation or contract to retain these attributes for any reason.
在授予此权限的同时，我们接受可再生电力生成的相关属性和碳属性的所有权可能会传递给[插入聚合商的名称]，随后以 I-REC Code for Electricity中定义的 I-REC(E)s的形式传递给Redex Pte Ltd。我们已经或将会因提供这些属性而获得有价值的对价。因此，我们承诺，对于相同的电能单位，我们的组织将不会接收或申请任何证书或其他代表电力生成中的相关可再生或碳属性，或者这些属性的计算替代（“抵消”）的文书/合约。此外，据我们所知，我们也有权将可再生能源属性与发电的物理属性分离，且法规或合同并没有要求处于任何原因保留这些属性.
Yours sincerely,
谨此致敬，

_______________________________________                                                                                                    
Signature of Authorised Personnel 授权人签字                          Company Stamp 公司盖章
Name 姓名: 
Designation 职位: 
Company Email Address 邮箱: 

On behalf of [insert owner name here] 业主方名称签字

	








	APPENDIX A: Grouped Device Information
附录A：分组设备信息
	Installation Name
设备名称
	Inverter Electronical Serial Number
逆变器序列号
	Inverter Brand
[bookmark: OLE_LINK1]逆变器品牌

	SEASolar-Singapore-000001
	XY00000002
	Huawei

	SEASolar-Singapore-000001
	XY00000888
	SolarEdge

	SEASolar-Singapore-000001 
	XY00000001
	Huawei

	SEASolar-Singapore-000002
	AB00000999
	SolarEdge



APPENDIX B: Grouped Device Changes
附录B: 设备变更信息
	Changes 1 变更1

	Status
状态（变更时间）
	Installation Name
设备名称
	Inverter Electronical Serial Number
逆变器序列号
	Inverter Brand
逆变器品牌
	Description
描述

	Before 1st Jul 2024
在XXXX年XX月XX日（出现变动日期）前
	SEASolar-Singapore-000001
	AB00000777
	SolarEdge
	Example: Updated Inverter ESN and Brand
例子：逆变器编号/逆变器品牌名被更换

	1st Jul 2024 to present
自XXXX年XX月XX日（出现变动日期）至今
	SEASolar-Singapore-000001
	XY00000002
	Huawei
	



	Changes 2变更2

	Status
状态（变更时间）
	Installation Name
设备名称
	Inverter Electronical Serial Number
逆变器序列号
	Inverter Brand
逆变器品牌
	Description
描述

	Before 1st Jul 2024
在XXXX年XX月XX日（出现变动日期）前
	SEASolar-Singapore-000001
	XY00000777
	SolarEdge
	Example: Updated Inverter ESN
例子：逆变器号码被更换

	1st Jul 2024 to present
自XXXX年XX月XX日（出现变动日期）至今
	SEASolar-Singapore-000001
	XY00000888
	SolarEdge
	



	Changes 3 变更3

	Status
状态（变更时间）
	Installation Name
设备名称
	Inverter Electronical Serial Number
逆变器序列号
	Inverter Brand
逆变器品牌
	Description
描述

	Inactive since 1st Jul 2024
自 XXXX年XX月XX日起停运
	SEASolar-Singapore-000001 
	XY00000001
	Huawei
	Example: Inverter inactive/offline
例子：逆变器停止运转/下线



	Changes 4 变更4

	Status
状态（变更时间）
	Installation Name
设备名称
	Inverter Electronical Serial Number
逆变器序列号
	Inverter Brand
逆变器品牌
	Description
描述

	Deleted since 1st Jul 2024
自XXXX年XX月XX日被移除
	SEASolar-Singapore-000002
	AB00000999
	SolarEdge
	Example: Device deleted/sold
例子：设备被移除
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